



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

更正

關於2009年07月24日公布的香港知識產權公報：

分項“擬修訂已根據《商標規則》(第559章附屬法例)第15條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品／服務說明”，第2-3頁，有關商標註冊申請編號301115801的記項應不予理會。該申請的擬修訂記項已於今日公布。

ERRATA

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 24 July 2009:

Under the section “Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub.leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published”, on pages 2-3, the entries in relation to Trade Mark Application No. 301115801 should be disregarded. The revised entries in relation to the proposed amendment of this application have been published today.